


From Within, To Stay In

We believe in designing from within the context and surroundings, rather 
than just plug & play, for our projects to live forever.



Who We Are
Kleek unites over two decades of expertise 
from its founding partners, spanning more 

than 80 landmark developments
across Egypt. 

It’s this compounded experience that forms 
the life force of Kleek. We know our people, 
we know our spaces, and we build places 

that feel as natural as our communities.

 كلييك تجمع خبرة تفوق 20 عاما من الشركاء المؤسسين، وخبرة عملية
تمتد عبر أكثر من 80 مشروعًًا مميًزًا في مصر

عن كليـيك

الخبرة هي القلب النابض لكلييك، لأننا بنفهم احتياجات الناس بعمق، ونتقن استغلال المسـاحات لصنع بيـئات
 طبيـعية تعكس روح مجتمعاتنا



FROM DYNAMIC
URBAN HUBS TO TRANQUIL 
RESIDENTIAL RETREATS.
Kleek reimagines spaces with a fresh vision, crafting vibrant communities that seamlessly blend 
modern living with thoughtful design. We believe in designing from within the context and 
surroundings, crafting neighbourhoods from within, for you to stay in.

العصرية، والإدارية  التجارية  المراكز  إلى  الهادئة  السكنية  المجتمعات   من 

بنبني كلييك،  في  مبتكرة.  برؤية  المساحات  مفهوم  تعريف  بتعيد   كلييك 

 مجتمعات تجمع بين العملية والجمال، ونراعي أهمية التصميم المتناغم مع

البيئة المحيطة والسياق الثقافي

هدفـنا هو بنـاء أحيـاء تنـبـض بالحيـــاة مـن الداخـل، وتمنـح سكــانها تجربــة
معيشية تدوم



JOIN THE 
KLEEK. KLEEK EMERGES AS A TRANSFORMATIVE FORCE IN REAL ESTATE, 

THE CULMINATION OF TWO INDUSTRY POWERHOUSES—STYLE 
HOME DEVELOPMENTS AND EAMAR AL DELTA CONTRACTING.

Developing one big
community

From Within, To Stay In.

 كليـيك تأسست كشركة عقارية رائدة
نتيجة تعاون بين شركتين رائدتين في التطوير العقاري في مصر: ستايل هوم للتطوير العقاري وإعمار الدلتا للمقاولات



is a leading name in Egypt’s construction industry, with over 20 years of experience and 65 projects spanning 
residential, commercial, managerial, educational, hospital, and government buildings. With diverse visionary 
projects including Al Salam University under its belt. Emaar Al Delta excels in interior design, concrete works, 
finishings, aluminum, and real estate, delivering high-quality, enduring developments.

is a distinguished residential and commercial developer with 16 projects and over 500 units delivered. Known 
for creating landmark developments in coveted locations, The Icon trilogy in East Cairo’s 5th Settlement, 
Style Home is committed to delivering world-class facilities that meet global standards, offering exceptional 
quality and modern living experiences.

founded in 2002

إعمار الدلتا
 بخبرة أكثر من 20 سنة و65 مشروع متنوع بين سكني وتجاري وتعليمي ومستشفيات، إعمار الدلتا من أهم الأسماء
 في قطاع المقاولات بمصر. مع مشاريع مميزة مثل جامعة السلام، إعمار الدلتا بتتميز بالدقة في كل التفاصيل من

التشطيبات للتصميمات الداخلية، مع التزام بتقديم جودة تدوم

EMAAR AL DELTA 

STYLE HOME ستايل هوم
 منذ تأسيسها في 2002، ستايل هوم أثبتت نفسها كعلامة من علامات السوق العقاري في مصر. بأكثر من 16 مشروع
 مكتمل وتسليم فوق ال٥٠٠ وحدة٬ ستايل هوم دائمًًا بتقدم مشاريع بمعايير عالمية، وجودة عالية، وتجارب معيشية

في التجمع الخامس The Icon عصرية، مثل سلسلة مشاريع



JOIN     THE KLEEK.
Where Vision Meets Community

At Kleek, we design with intent. Our grand vision 
is realized when every project we undertake 
becomes a reflection of the environment it 

inhabits and the people it serves. 

Our approach isn’t about imposing structures—it’s about creating spaces that feel 
natural, connected, and built to grow alongside the lives within them.

رؤيـة جديـدة لحيـاتـك

 تصميم أي مشروع في كلييك هي عملية إبداعية بتبدأ من فهم احتياجات الناس وحياتهم، ورؤيتنا تتحقق عندما تنسجم
مشروعاتنا مع محيطها وتكون امتداد طبيعي لحياة من يسكنها



 مجتمعات مختلفة،
لأجـيــال مخـتـلـفـة
بتصمم مجتمعات فريدة تقليدية. كلييك  بناء عقارات  تتجاوز مجرد   مهمتنا 
تدعم للحياة  ملهمة  ومساحات  البيئة،  مع  والانسجام  الابتكار  بين   تجمع 
 الإبداع والطموح والتواصل، وتدعم الأفراد والعائلات والشركات إنها تزدهر

وتكبر مع بعض

Our mission is to transcend conventional real estate thinking by crafting communities that 
are as unique as each individual—integrating thoughtful design, innovative solutions, and 
a deep respect for context. We’re here to craft spaces that don’t just exist but thrive—where 
architecture becomes a catalyst for ambition, creativity, and connection.

We aim to go beyond building structures, fostering spaces where individuals, families, and businesses 
can thrive and evolve together.

WHERE PURPOSE 
MEETS PLACE



Every Kleek project is born from a deep understanding 
of its environment and the people it’s meant to serve. We 
design from the inside out, not by imposing ideas but by 
listening to the land, the culture, and the aspirations of 
those who will call our projects home. 

This ethos ensures that every Kleek space is not just functional but profoundly 
connected—an environment shaped by its surroundings and ready to inspire 

generations; spaces from within, to stay in.

THE KLEEK
PHILOSOPHY

فلسفة
كليـيك

أهمية له  كلييك  من  مشروع  كل  إن  بيضمن   نهجنا 
ومحيطهم، الناس  بحياة  بعمق  ومرتبط   عملية 

وجاهز إنه يلهم أجيال مستقبلية

 كل مشروع يتم تقديمه في كلييك يبدأ من فهم عميق للبيئة
 والناس والمجتمع بسبب اعتقادنا إن التصميم لا يُُفرض على

المساحات، لكنه يََنتُُج من جوهر المكان وثقافته



More Than            Spaces. A Clique for Life.



EST. 2025

The name Kleek isn’t just a brand; it’s an invitation. An invitation to join a clique of forward-
thinkers, dreamers, and achievers who believe in building a life—not just living one. When 
you choose Kleek, you’re not just finding a home or workspace; you’re joining a community 

that’s as passionate about the future as you are. 

أكثر من مجرد مساحات
 في كلييك، هدفنا تصميم مساحات لمجتمع من المبدعين والطموحين و كل من يشاركنا رؤية بناء مستقبل أفضل.

اختيارك لكلييك مش مجرد اختيار بيت أو مكان شغل؛ ولكنه خطوة أقرب للعيش في مجتمعات تلهم الحياة



www.kleekdevelopments.com
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